



ឈ្មោះបក្សផង• **Ry Armstrong** (ពួកគេ/ពួកគាត់)

ឈ្មោះយុទ្ធនាការ• **Armstrong for All**

គេហទំព័រយុទ្ធនាការ• armstrongforall.com

មុខតំណែងក្រុង• ចៅហ្វាយក្រុង **Seattle**

លេខទូរស័ព្ទយុទ្ធនាការ• **+1 206-657-6287**

នៅក្នុងរយៈក្នុងនៃទីក្រុង **Seattle** ខ្ញុំរស់នៅក្នុងនាមជាអ្នករៀបចំការងារ ដោយដើរតាមគន្លងរបស់គ្រួសារខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិនដែលចុះចាញ់នឹងបញ្ហាប្រឈមនោះឡើយ។ ខ្ញុំបានចំណាយពេលជាច្រើនឆ្នាំស្វ័យអ្វីស្វ័យកម្ម លំនៅឋាន មានតម្លៃសមរម្យ និងផ្នែកសិល្បៈ។ ក្នុងនាមជាតារាសាស្ត្រប្រតិបត្តិទីក្រុង **Seattle** ប្រកបដោយនិរន្តរភាព ខ្ញុំធ្វើការដើម្បីទីក្រុងកាន់តែស្អាត និងយុត្តិធម៌ប្រសើរឡើង ដែលការពារជនងាយរងគ្រោះបំផុតក្នុងចំណោមពួកយើង។ អស់រយៈពេលប្រាំឆ្នាំមកហើយ ខ្ញុំបានធ្វើការជាមួយសហជីព ហើយឥឡូវនេះបម្រើនៅក្រុមប្រឹក្សាជាតិ **AFL-CIO** នៃ **AEA** តំណាងឱ្យកម្មករប្រកបដោយភាពច្នៃប្រឌិតចំនួន **50,000** នាក់ ដើម្បីលើកកម្ពស់ឱ្យមានប្រាក់ឈ្នួល សុវត្ថិភាព និងអត្ថប្រយោជន៍សមរម្យ។ ពេលវេលារបស់ខ្ញុំក្នុងនាមជាគណៈកម្មាធិការ **LGBTQ** ទីក្រុង **Seattle** និងការតស៊ូមតិជាច្រើនឆ្នាំបានបង្រៀនខ្ញុំពីរបៀបដែលរដ្ឋាភិបាលទីក្រុងធ្វើការ។ ខ្ញុំជឿជាក់ថាការដឹកនាំនៃសាធារណៈគួររងការកាត់បន្ថយតម្លៃ ឬគិតតិចតួច ដើម្បីជួយដល់ក្រុមគ្រួសារដែលធ្វើការងារ ធ្វើដំណើរជុំវិញទីក្រុងរបស់យើង និងកាត់បន្ថយការបំភាយស្ទីនដើម្បីជួយដល់បញ្ហាការរៀបចំការសម្របសម្រួលអាសនៈ។ ខ្ញុំមានគម្រោងបន្ថែមត្រូវទៅជម្រកចំនួន **1,000** ក្នុងរយៈពេល **100** ថ្ងៃដំបូងរបស់ខ្ញុំ។ ការផ្លាស់ប្តូរច្បាប់ប្រើប្រាស់ដីធ្លីនឹងជួយយើងកសាងមជ្ឈមណ្ឌលថែទាំកុមារ និងធ្វើឱ្យទីក្រុង **Seattle** កាន់តែរឹងមាំ។ ខ្ញុំនឹងមិនចុះចាញ់នៅឆ្នាំ **2025** ឡើយ ទីក្រុងរបស់យើងត្រូវតែរួមគ្នាស្រឡាតស្រឡាយដើម្បីស្វែងរកសម្រាប់អនាគតដ៏ល្អប្រសើរមួយ។ ខ្ញុំស្នើសុំការគាំទ្រលោកពីលោកអ្នក។ ពលរដ្ឋគឺជាអាទិភាពចម្បង។ សាមគ្គីភាព!

បក្សផងបន្ត៖ គឺកំពុងតែចូលរួមក្នុងកម្មវិធីប្តូរទីក្រុងប្រជាធិបតេយ្យ។



ឈ្មោះបេក្ខជន៖ **Bruce Harrell**

ឈ្មោះយុទ្ធនាការ៖ **Bruce for Seattle**

គេហទំព័រយុទ្ធនាការ៖ BruceforSeattle.com

មុខតំណែង៖ អភិបាលក្រុង **Seattle**

លេខទូរស័ព្ទយុទ្ធនាការ៖ **206-569-8486**

ខ្ញុំមានកិត្តិយសណាស់ដែលបានបម្រើការងារអភិបាលក្រុងរបស់អ្នក! ការឆ្នើរជាមួយបុគ្គលិកទីក្រុងដែលមានការប្តេជ្ញាចិត្តរបស់យើង យើងប្តេជ្ញាចិត្តធ្វើឱ្យទីក្រុង **Seattle** ប្រកបដោយសុវត្ថិភាព ងាយស្រួលរស់នៅ និងជាទីស្វាគមន៍សម្រាប់មនុស្សទាំងអស់គ្នា។

ខ្ញុំមានមោទនភាពណាស់ចំពោះស្នូលរបស់យើងរហូតមកដល់ពេលនេះ៖

- ការវិនិយោគលើលំនៅឋានដែលមានតម្លៃសមរម្យ រួមមានលំនៅដ្ឋានឧបត្ថម្ភសម្រាប់បុគ្គលិកងាយរងគ្រោះបំផុត និងផ្ទះរាប់ពាន់ខ្នងសម្រាប់កម្មករ និងក្រុមគ្រួសារដ៏ច្រើនលើសលប់។
- ការកែលម្អសុវត្ថិភាពសាធារណៈ រួមមានបុគ្គលិកថ្មីលើសនៃទីក្រុង **Seattle** ដោយការបង្កើតក្រុមការងារ **CARE** ផ្តល់នូវការឆ្លើយតបប្រកបដោយការយល់ឃើញដោយមិនប្រើអុវុធដល់បុគ្គលដែលត្រូវការជំនួយ និងការវិនិយោគលើសុវត្ថិភាពយុវជន និងការទប់ស្កាត់អំពើហិង្សាដោយកាំភ្លើង។
- ធ្វើសកម្មភាពយ៉ាងឆាប់រហ័សលើបញ្ហាការសាងសង់ផ្លូវថ្មីឱ្យមានប្រសិទ្ធភាពថាមពលប្រសើរឡើង ធ្វើឱ្យការប្រើប្រាស់ផ្លូវឆ្លងកាត់ និងទិញប្រើប្រាស់ប្រសើរឡើង ពង្រីកស្ថានីយ៍សាកថាមពលថយចុះដោយថាមពលអគ្គិសនី និងដាំដើមឈើបន្ថែមរាប់ពាន់ដើម។
- ផ្តោតសំខាន់ទៅលើសេវាកម្មមូលដ្ឋាន— ការកែលម្អផ្លូវ ការចេញប័ណ្ណអនុញ្ញាតឱ្យកាន់តែងាយស្រួល និងការគាំទ្រសម្រាប់អាជីវកម្មខ្នាតតូចដ៏សំរេចរបស់យើង។

តាមរយៈប័ណ្ណទឹកប្រាក់ និងសន្លឹកធាតុរបស់អ្នក យើងនឹងបន្តដំណើរឆ្ពោះទៅមុខទៀត!

- ការពង្រីកលំនៅដ្ឋានដែលមានតម្លៃសមរម្យ— ពីផ្ទះដែលងាយស្រួលសម្រាប់គ្រួសារនៅជិតសាលារៀន ទៅជាអាជ្ញាធិប្រឹក្សា និងខុដូនៅក្បែរកន្លែងជិះថយចុះក្រុង យើងត្រូវតែបង្កើនលទ្ធភាពប្រើប្រាស់កាត់បន្ថយការចំណាយ និងបង្កើតទិសដៅសម្រាប់មនុស្សដ៏មានស្មារតីខ្ពស់។
- វឌ្ឍនភាពលើសុវត្ថិភាព— ការជ្រើសរើសបុគ្គលិក **SPD**, ការពង្រីកក្រុមការងារ **CARE**, ការកាត់បន្ថយអំពើហិង្សា និងការដោះស្រាយការប្រើប្រាស់ថ្នាំហ្វែនតាស៊ីល និងសារធាតុរៀន។
- ការពង្រឹងអនាគតរបស់ទីក្រុង **Seattle** — រថភ្លើងក្រុងពី **West Seattle** ទៅ **Ballard**, ការបញ្ចប់ការសាងសង់តាមឆ្នេរទឹក **Waterfront** និងការក្រោងឡើងវិញនៃមជ្ឈមណ្ឌល **Seattle Center** ដោយស្តារទីក្រុងទៅកាន់ភាពអស្ចារ្យនៃ **Emerald City** ដោយពិតប្រាកដ។

ខ្ញុំស្នើសុំការបន្តគាំទ្ររបស់អ្នក។

បេក្ខជនបន្ត៖ គឺកំពុងតែចូលរួមក្នុងកម្មវិធីប័ណ្ណទឹកប្រាក់ប្រជាពិបត្តិការ។



ឈ្មោះបេក្ខជន៖ **Katie Wilson**

ឈ្មោះយុទ្ធសាស្ត្រ៖ **Wilson** សម្រាប់ទីក្រុង **Seattle**

គេហទំព័រយុទ្ធសាស្ត្រ៖ wilsonforseattle.com

មុខតំណែងក្រុង៖ ចៅហ្វាយក្រុង **Seattle**

លេខទូរស័ព្ទយុទ្ធសាស្ត្រ៖ **607- 301 - 1836**

ខ្ញុំឈ្មោះ **Katie Wilson** ហើយខ្ញុំកំពុងឈរឈ្មោះជាចៅហ្វាយក្រុងបន្ទាប់របស់ក្រុង **Seattle** ។

ខ្ញុំបានចំណាយពេល **14** ឆ្នាំចុងក្រោយនៃអាជីវកម្មរបស់ខ្ញុំដើម្បីកសាង និងដឹកនាំសម្ព័ន្ធភាពដើម្បីទទួលបានជ័យជំនះសំខាន់ៗសម្រាប់គ្រួសារដែលធ្វើការរួមមាន៖ ប្រាក់ឈ្នួលកម្រិតអប្បបរមាខ្ពស់ជាងមុន ការការពារអ្នកជួលផ្ទះបានរឹងមាំជាងមុន លំនៅឋានដែលមានតម្លៃសមរម្យជាងមុន មធ្យោបាយធ្វើដំណើរសាធារណៈកាន់តែប្រសើរ និងពន្ធលើអ្នកដែលមានលទ្ធភាពបង់ជាជាងមកលើយើងទាំងអស់គ្នា ដែលបង់ច្រើនពេករួចមកហើយ។ ខ្ញុំដឹងពីរបៀបដឹកនាំប្រជាជនឱ្យរួមគ្នាដោយមិនគិតពីភាពខុសគ្នា ដើម្បីសម្រេចបាននូវរឿងដ៏អស្ចារ្យ។

ចៅហ្វាយក្រុងបច្ចុប្បន្នជាអ្នកនយោបាយនៅសាលាក្រុងតាំងពីឆ្នាំ **2008**។ នាពេលកន្លងមកនេះ គម្លើងជួល ឬទិញផ្ទះនៅក្រុង **Seattle** កើនឡើងខ្លាំង ហើយមនុស្សកាន់តែច្រើនមិនមានទីជម្រក ទៅរស់នៅតាមដងផ្លូវរបស់យើងជាងពេលមុនៗ។

វាមិនចាំបាច់ត្រូវមានរឿងដូច្នោះទេ។ យើងអាចសាងសង់ផ្ទះសម្រាប់យើងទាំងអស់គ្នា។ យើងអាចរស់នៅក្នុងសង្កាត់ដែលគួរឱ្យរស់នៅ និងមានភាពរស់រវើក។ យើងអាចមានអាជីវកម្មតូចៗដែលរីកចម្រើនលូតលាស់បាន។ យើងអាចមានផ្លូវដែលមានអារម្មណ៍ថាមានសុវត្ថិភាព ព្រោះថាផ្លូវទាំងនោះពិតជាមានសុវត្ថិភាព។ យើងអាចការពារសហគមន៍ជនអន្តោប្រវេសន៍ និងបង្កើតឱកាសសម្រាប់មនុស្សទាំងអស់គ្នា។ យើងអាចធ្វើរឿងនេះបានជាមួយគ្នា។

ប៉ុន្តែទីក្រុង **Seattle** ត្រូវការអ្នកដឹកនាំថ្មី។

នេះគឺជាទីក្រុងរបស់អ្នក។ ខ្ញុំចង់នាំយកអំណាច និងសំឡេងរបស់អ្នកទៅសាលាក្រុង។ ចូលរួមជាមួយខ្ញុំ ហើយនាំគ្នាសម្រេចកិច្ចការនេះ។

បេក្ខជនរូបនេះកំពុងចូលរួមក្នុងកម្មវិធីបណ្តាប្រជាធិបតេយ្យ។



ឈ្មោះ: បេក្ខជន • Ann Davison

ឈ្មោះ: យុទ្ធសាស្ត្រ • Neighbors for Ann

គេហទំព័រ: <https://neighborsforann.com/>

ដំណែងក្នុងទីក្រុង • បេក្ខជនមេធាវីក្រុង

លេខទូរស័ព្ទយុទ្ធសាស្ត្រ • (206) 257 - 2206

ការបម្រើការងារមេធាវីទីក្រុង Seattle តាំងពីឆ្នាំ 2022 គឺជាកិត្តិយសដ៏ធំទេសចររបស់ខ្ញុំ ហើយបន្តផ្តល់ជាកម្លាំងដល់ខ្ញុំ ដើម្បីបន្តផ្តោតទៅលើការកែលម្អសុវត្ថិភាពសាធារណៈនៅក្នុងទីក្រុង Seattle។ មិនថាគឺជាការផ្តោតរបស់ខ្ញុំទៅលើការដាក់បញ្ចូលទ្រព្យវិញនូវគណនេយ្យភាពទាន់ពេលវេលាទៅក្នុងប្រព័ន្ធយុត្តិធម៌ឧក្រិដ្ឋកម្មរបស់យើង ដោយការធ្វើការជាមួយសមាជិកសភា ឬក្រុមប្រឹក្សាក្រុង ដើម្បីកែលម្អច្បាប់ ឬមុខងាររបស់រដ្ឋាភិបាលរបស់យើងនោះឡើយ ខ្ញុំបានផ្តោតសំខាន់លើរបៀបធ្វើឱ្យប្រព័ន្ធរបស់យើងដំណើរការកាន់តែមានប្រសិទ្ធភាពក្នុងការបំពេញដល់សាធារណជន។

ខ្ញុំបានជំរុញដំណើរការច្បាប់ដើម្បីការពារទិដ្ឋភាពសាធារណៈក្នុងទីក្រុងរបស់យើង ជាមួយនឹងការជៀសឆ្ងាយពីតំបន់គ្រឿងញៀន និងតំបន់ពេស្យា ចារ ដោយការទប់ស្កាត់សហគ្រាសឧក្រិដ្ឋកម្មដែលដាក់ឱកាសលើជនងាយរងគ្រោះ។ ខ្ញុំគឺជាមន្ត្រីជំនាញមានសមត្ថភាពម្នាក់នៃការវិយាល័យព្រះរាជអាជ្ញាដែលមានតម្លាភាពទិដ្ឋភាព និងសេវាកម្មក្នុងសហគមន៍ដែលមិនធ្លាប់មានពីមុនមក ដូច្នេះសាធារណជននឹងទទួលបានព័ត៌មានអំពីការងារ និងមូលដ្ឋានផ្សេងៗរបស់ខ្ញុំសម្រាប់ការសម្រេចចិត្តរបស់ខ្ញុំ។ ជាមួយនឹងគោលបំណងសុវត្ថិភាពសាធារណៈ ខ្ញុំបានក្តឹងក្រុមហ៊ុនផលិតថយកម្រិតដែលដាក់ថយកម្រិតដែលមានតម្លៃទាបបំផុតរបស់ពួកគេចូលទៅក្នុងទីផ្សាររបស់យើង ដែលពួកវាមានហានិភ័យខ្ពស់នៃការត្រូវបានគេលួច។ ខ្ញុំបាននាំយក 160M មកកាន់ទីក្រុង Seattle សម្រាប់ការសម្អាតបរិស្ថាននៃស្ទឹង Duwamish ដែលជាការកាត់ក្តីតែមួយដ៏ធំបំផុតនៅក្នុងប្រទេសពីក្រុមហ៊ុនសារធាតុគីមីដ៏ធំមួយ។ ខ្ញុំនៅទីនេះដើម្បីការពារទីក្រុង Seattle និងច្បាប់របស់ទីក្រុងនេះ ហើយនឹងមិនមានកាត់ឡើយហាត់ ឬការបញ្ចប់នោះឡើយ ប្រសិនបើជាប់ឆ្នោតឡើងវិញ។

បេក្ខជនបន្ថែម: កំពុងរើចូលរួមក្នុងកម្មវិធីប្តូរទីក្រុងប្រជាធិបតេយ្យ។



ឈ្មោះ: **Rory O'Sullivan**

ឈ្មោះ: **យុទ្ធនាការៈ Friends of Rory O'Sullivan**

គេហទំព័រ: www.electrory.com

មុខតំណែង: **មេធាវីក្រុង**

លេខទូរស័ព្ទ: **206-356-9852**

ទីក្រុង **Seattle** គួរមានមេធាវីក្រុងដែលផ្តល់អាទិភាពចំពោះការធ្វើឱ្យទីក្រុងរបស់យើងកាន់តែមានសុវត្ថិភាពប្រសើរឡើង។ យើងទាំងអស់គ្នាប្រឆាំងនឹងឧក្រិដ្ឋកម្ម ប៉ុន្តែការប្រឆាំងនឹងឧក្រិដ្ឋកម្មគឺមិនគ្រប់គ្រាន់ឡើយ។ យើងនៅតែរង់ចាំដំណោះស្រាយ។

ការិយាល័យមេធាវីក្រុងបានបិទគុណភាពសហគមន៍, មានការឈ្លោះប្រកែកជាមួយចៅក្រមជាប់ឆ្នោត, បានអនុញ្ញាតឱ្យរយៈពេលកាត់ទោសសម្រាប់ការបើកបរស្រវឹងរហូតដល់រយៈពេល **85** ថ្ងៃ, មិនបានធ្វើដំណោះស្រាយចំពោះសេចក្តីបង្គាប់មិនត្រូវត្រូវការអនុញ្ញាត ហើយបានបរាជ័យក្នុងការបង្កើតទីក្រុងដែលកាន់តែមានសុវត្ថិភាព និងកាន់តែប្រកបដោយសមត្ថិភាព ដែលពួកគេបានសន្យាថាខឹងបង្កើត។

ខ្ញុំបានធ្វើការតស៊ូសម្រាប់កម្មករ ធានាបាននូវសិទ្ធិស្មើភាពដើម្បីចូលដំណើរការក្នុងប្រព័ន្ធច្បាប់របស់យើង និងជាអ្នកសហការដែលមានភាពសកម្មជាមុន។ ខ្ញុំបានត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីដឹកនាំការិយាល័យមេធាវីក្រុង ដែលជំរុញទៅកាន់ដំណោះស្រាយចំពោះបញ្ហាប្រឈមដែលទីក្រុង **Seattle** កំពុងជួបប្រទះ។

ខ្ញុំនឹងនាំយកកម្មករសហគមន៍វិញ ជាមួយនឹងកំណត់ត្រាដែលកាន់តែប្រសើរ ដើម្បីផ្តល់ឱកាសឱ្យជៀសផុតពីវដ្តនៃឧក្រិដ្ឋកម្ម, ពន្លឿនការកាត់ទោសអំពើហិង្សាក្នុងគ្រួសារ និងការបើកបរស្រវឹង ដូច្នេះយើងនឹងលែងមានការដាច់ការប្រព្រឹត្តបទល្មើសឡើយវិញ, ពង្រឹងស្តង់ដារការងារអីនម៉ា ដើម្បីការពារកម្មករពីការធ្វើបាបនៅកន្លែងធ្វើការ និងបង្កើតការិយាល័យមេធាវីក្រុងមានសមត្ថកិច្ច ដោយផ្ដោតសំខាន់លើអភិបាលកិច្ចល្អ។

ទទួលបានការគាំទ្រពី៖ គណៈកម្មការធានារ៉ាប់រង **Patty Kuderer**, សមាជិកព្រឹទ្ធសភា **Rebecca Saldaña**, អ្នកតំណាងរដ្ឋ **Chipalo Street** និង **Sharon Tomiko Santos**, អតីតសមាជិកក្រុមប្រឹក្សាក្រុង **Tammy Morales** និង **Mike O'Brien**, **Seattle Dispatchers' Guild** និងច្រើនទៀត។

បេក្ខជនរូបនេះ គឺកំពុងតែចូលរួមក្នុងកម្មវិធីប្រជុំប្រជុំប្រជាជនជាមួយគ្នា។



ឈ្មោះ: **បេក្ខជន** Nathan Rouse

ឈ្មោះ: **យុទ្ធនាការ** បោះឆ្នោតឱ្យ Rouse

គេហទំព័រ: www.voterouse.com

មុខតំណែង: **ក្រុង** មេធាវីក្រុង

លេខទូរស័ព្ទ: **យុទ្ធនាការ** 206-593-2203

ខ្ញុំគឺ **Nathan Rouse** ជា **អ្នកការពារសាធារណៈ** អ្នកស៊ើបអង្កេត និងជា **ពិធីករ** ដែលឈរឈ្មោះជា **មេធាវីរបស់ទីក្រុង Seattle** អាណត្តិក្រោយនេះ។

ខ្ញុំបានចំណាយពេលក្នុងអាជីពរបស់ខ្ញុំជាអ្នកការពារក្តីសាធារណៈដើម្បីការពារមនុស្សដែលទទួលបានបរិយាយបញ្ជាប្រព័ន្ធ ព្រមទាំងតស៊ូដើម្បីភាពយុត្តិធម៌ ការទទួលខុសត្រូវ និងឱកាសទីពីរ។

ខ្ញុំឈរឈ្មោះប្រកាន់ខ្ជាប់តម្លៃដ៏ខ្ពស់ដូចជា យ៉ាងខ្លាំងចំពោះទីក្រុងនេះ ហើយជឿថាយើងត្រូវការប្រព័ន្ធយុត្តិធម៌ដែលអនុវត្តទៅលើមនុស្សគ្រប់គ្នា — **មិនមែនត្រឹមតែអ្នកមានសំណាចនោះទេ** ។

យើងត្រូវការ **សំណោះស្រាយសុវត្ថិភាពសាធារណៈពិតប្រាកដ** ដែលអាចស្រាយឱកាសឱ្យអ្នកជំងឺមធ្ងមធ្ងរ ខណៈពេលដែលផ្តល់ជូននូវការស្តារនីតិសម្បទា

និងការគាំទ្រដ៏មានអត្ថប្រយោជន៍សម្រាប់មនុស្សដែលវិលចូលសហគមន៍របស់យើងឡើងវិញ។ យើងត្រូវការ **ការពារកម្មករ និងអ្នកជួល** បង្កើត **មូលនិធិសំណងដ៏រឹងមាំជាមុនសម្រាប់ជនរងគ្រោះនៃឧក្រិដ្ឋកម្ម**

និងក្រាកឈរឡើងចំពោះ **គុណតម្លៃកម្រិតនៃទីក្រុង Seattle** ជាពិសេសនៅពេលដែលពួកគេរកវាយប្រហារពីរដ្ឋបាលលោក **Trump** ។ យើងមិនអាចពឹងផ្អែកលើមេធាវីក្រុងសាធារណៈរដ្ឋរបស់យើងជាខ្លួនប៉ុណ្ណោះទេ។

ជាដៀងរាល់ថ្ងៃខ្ញុំឃើញអោយផ្ទាល់ពីរបៀបដែលវិធីសាស្ត្ររបស់យើងចំពោះយុត្តិធម៌មិនមានប្រសិទ្ធភាពក្នុងពេលបច្ចុប្បន្ននេះ។ ជាញឹកញយពេក យើងបង្វិលមនុស្សតាមប្រព័ន្ធដោយមិនបញ្ជាក់ពីមូលហេតុនៃឧក្រិដ្ឋកម្ម ឬក៏ណាត់ពួកគេឱ្យទទួលបានជាគង្វីនៅពេលពួកគេចាកចេញ ដើម្បីកុំឱ្យពួកគេប្រព្រឹត្តទៀត។ ខ្ញុំនឹងផ្តោតទៅលើ **គោលនយោបាយដែលជំរុញអោយទិញនិយម** ដែលពិតជាធ្វើឱ្យសុវត្ថិភាពសាធារណៈប្រសើរឡើង ខណៈពេលដែលធានានូវការទទួលខុសត្រូវប្រកបដោយអត្ថប្រយោជន៍។

ខ្ញុំឈរឈ្មោះដើម្បីបង្កើត **ទីក្រុង Seattle** ដែលមាន **សុវត្ថិភាព និងយុត្តិធម៌ជាមុន** ហើយខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកនឹងចូលរួមជាមួយខ្ញុំ។

បេក្ខជនរូបនេះ គឺកំពុងតែទទួលបានការគាំទ្រពីបណ្តាទីក្រុងប្រជាធិបតេយ្យ។



ឈ្មោះបេក្ខជន • **Adonis Ducksworth**

ឈ្មោះយុទ្ធនាការ • **Adonis** សម្រាប់ទីក្រុង **Seattle**

គេហទំព័រយុទ្ធនាការ • AdonisForSeattle.com

មុខតំណែងក្រុង • **តំណែងក្រុមប្រឹក្សាក្រុង 2**

លេខទូរសព្ទយុទ្ធនាការ • **206-495-5597**

ខ្ញុំត្រូវបានចិញ្ចឹមដោយម្តាយតែម្នាក់ឯងនៅផ្ទះជួលបីខ្នងនៅ **Beacon Hill**។ ខ្ញុំមានអនុស្សាវរីយ៍ល្អជាច្រើនពីការលេងជាមួយមិត្តភក្តិទាំងសង្កាត់។ លំនៅដ្ឋានតម្លៃសមរម្យ និងសេវាកម្មនានានៅជិតសាលារៀនមានសារៈសំខាន់ណាស់ចំពោះស្ថិរភាពរបស់យើង។

សព្វថ្ងៃនេះប្រជាពលរដ្ឋព្រួយបារម្ភពីអំពើហិង្សាដោយប្រើកាំភ្លើង មិនមានលទ្ធភាពទិញផ្ទះ ចាកចេញពីផ្ទះដោយសារផ្ទះថ្លៃពេក និងខ្វះឱកាសសម្រាប់ក្មេងៗ។

អស់រយៈពេល **10** ឆ្នាំចុងក្រោយនេះ ខ្ញុំបានធ្វើការជាអ្នកចុះផ្សព្វផ្សាយ អ្នកចូលរួម និងអ្នកជំនាញខាងគោលនយោបាយនៅទីក្រុង **Seattle**។ នៅទូទាំងទីក្រុង ខ្ញុំមានប្រវត្តិជាអ្នកប្រមូលមនុស្សមកជុំគ្នាដើម្បីធ្វើកិច្ចការនានា។

ខ្ញុំកំពុងឈរឈ្មោះប្រឆាំងខ្ញុំដឹងថាជោគជ័យនឹងមកបានប្រសិនបើមានការសម្របសម្រួលរបស់យើង។

ជាមួយនឹងការបោះឆ្នោតរបស់អ្នក ខ្ញុំនឹងបង្កើតឱ្យបានលទ្ធផលដែលយើងសមនឹងទទួលបាន។

- ជម្រើសលំនៅឋានកាន់តែប្រសើរសម្រាប់អ្នកដែលចង់រស់នៅក្នុងតំបន់ **Southend**។ ជម្រើសកាន់តែច្រើនសម្រាប់អ្នកដែលចង់ស្នាក់នៅក្នុងផ្ទះ និងសង្កាត់របស់ពួកគេ។
- មន្ត្រីប៉ូលីសដែលមានទំនួលខុសត្រូវជាងមុន បន្ថែមអ្នកឆ្លើយតបនៃក្រុម **CARE** និងការវិនិយោគលើអន្តរាគមន៍ ដែលកាត់បន្ថយអំពើហិង្សាដោយកាំភ្លើង និងការពារកុមារ និងអាជីវកម្មខ្នាតតូច។
- ខ្ញុំនឹងធ្វើការដើម្បីបន្ថយល្បឿននយោបាយនៅ **Rainier** និង **MLK** ធ្វើឱ្យការធ្វើដំណើរតាមរយៈបាយដឹកជញ្ជូនសាធារណៈមានសុវត្ថិភាព និងប្រកបដោយទំនុកចិត្ត ហើយផ្តល់ឱ្យអ្នកប្រើប្រាស់ទាំងអស់នូវជម្រើសប្រកបដោយសុវត្ថិភាព ដែលអាចទាញយកជាមុនបាន និងមានប្រសិទ្ធភាពជាងមុន ដោយធ្វើឡើងពីធាតុដើមនៃច្បាប់ដឹកជញ្ជូន។

បេក្ខជនរូបនេះកំពុងចូលរួមក្នុងកម្មវិធីបណ្តុះបណ្តាលជាតិរបស់យើង។



ឈ្មោះបេក្ខជន • Eddie Lin

ឈ្មោះយុទ្ធនាការ • Eddie សម្រាប់ទីក្រុង Seattle

គេហទំព័រយុទ្ធនាការ • <https://www.linforseattle.com/>

មុខតំណែងក្រុង • តំណែងក្រុមប្រឹក្សាក្រុង 2

លេខទូរស័ព្ទយុទ្ធនាការ • 206-734-7412

ក្នុងនាមជាជំនួយការមេធាវីក្រុងសម្រាប់ការិយាល័យលំនៅឋាន លោក Eddie បានធ្វើការអស់ជាច្រើនឆ្នាំដើម្បីជួយផ្តល់ថវិកាពាក់ព័ន្ធនៃលំនៅឋានដែលមានតម្លៃសមរម្យ។ លោកជឿថា ការកាត់បន្ថយ ថ្លៃផ្ទះដែលមានតម្លៃខ្ពស់គួរតែជាអាទិភាពកំពូល។ Eddie នឹងធ្វើការដោយមិនចេះឆ្កើយហត់ដើម្បីដោះស្រាយករណីដែលនៃការកំណត់តំបន់ដែលមិនរាប់បញ្ចូល ការរើសអើងដោយផ្តល់ និងការខ្វះខាតជាប្រព័ន្ធនៃការវិនិយោគដែលបានដាក់បន្តកម្រិតទីក្រុងរបស់យើងអស់ជាច្រើនទសវត្សរ៍ ជាពិសេសតំបន់ South End ។

Eddie គឺជាកូនប្រុសរបស់ជនអន្តោប្រវេសន៍ពីតៃវ៉ាន់ និងប្រឈមមុខនឹងការរើសអើងខណៈដែលគាត់បានធ្វើការនៅក្នុង North Carolina ។ គាត់បានពឹងផ្អែកលើអាហារូបករណ៍ ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ និងបានធ្វើការជាច្រើនមុខងារ ដើម្បីជួយបង់ថ្លៃមហាវិទ្យាល័យ។ គាត់ជាជាងលាបថ្នាំផ្ទះ អ្នកអនាម័យនៅព្រះវិហារក្នុងតំបន់ និងជាអ្នកនាំសារតាមកង់។ កាសែត The Stranger បានលើកឡើងបែបបទថា "វិបត្តិលទ្ធភាពទិញទំនិញរបស់ទីក្រុង Seattle មិនមែនជារឿងថ្មីសម្រាប់ Eddie នោះទេ គាត់ជួបប្រទះអស់ហើយ" ។

Eddie ឈរឈ្មោះដោយសារតែគាត់មានការខកចិត្តដោយសារការខ្វះភាពហ៊ុនហ្មឺនក្នុងការដោះស្រាយបញ្ហាប្រឈមដ៏លំបាកបំផុតរបស់ទីក្រុង Seattle ។ មិនថាវាជាបញ្ហាសុវត្ថិភាពសាធារណៈ លទ្ធភាពក្នុងការចំណាយ ភាពគ្មានផ្ទះសំបែង ឬសាលារៀនដែលជួបការលំបាកនោះទេ គាត់ត្រៀមខ្លួនរួចជាស្រេចដើម្បីចូលរួមប្រឡូក និងធ្វើឱ្យមានការកែច្នៃជាតំណែង។

Eddie ជឿជាក់ថា ទីក្រុង Seattle គួរតែដាក់ឆ្នើមសម្រាប់មនុស្សគ្រប់ៗគ្នា ហើយនោះហើយជាមូលហេតុដែលគាត់គាំទ្រការយកពន្ធលើសារវីកេម្មអ្នកមាន និងអ្នកមានបំផុត ដើម្បីផ្តល់មូលនិធិដល់សេវាកម្មសំខាន់ៗដែលយើងពឹងផ្អែកទៅលើ។

បេក្ខជនរូបនេះ គឺកំពុងតែចូលរួមក្នុងកម្មវិធីប្តឹងប្រាក់ប្រជាធិបតេយ្យ។



ឈ្មោះបេក្ខនារី៖ **Dionne Foster**

ឈ្មោះយុទ្ធនាការ៖ **Dionne** ដើម្បីទីក្រុង **Seattle**

គេហទំព័រយុទ្ធនាការ៖ **dionnefoster.com**

មុខតំណែងក្រុង៖ **មុខតំណែងក្រុមប្រឹក្សាក្រុង Seattle លេខ 9**

លេខទូរស័ព្ទយុទ្ធនាការ៖ **206-651-5493**

យើងសមនឹងទទួលបានផ្លូវដ៏មានសុវត្ថិភាព លំនៅឋានតម្លៃសមរម្យ និងមេដឹកនាំទីក្រុង **Seattle** ដែលការពារសិទ្ធិរបស់យើង និងគោរពសំឡេងរបស់យើង។

លោកស្រី **Dionne Foster** គឺជាអ្នកដ៏មានគោលនយោបាយ អ្នកដឹកនាំសហគមន៍ បុគ្គលិកសង្គមដែលបានទទួលការបណ្តុះបណ្តាល

និងជាម្តាយដែលបានចំណាយពេលជាងមួយទសវត្សរ៍ដើម្បីធ្វើឱ្យសហគមន៍របស់យើងកាន់តែមានសុវត្ថិភាព ទិវនិរន្តរភាព និងសមធម៌ជាងមុន។

នាងកំពុងឈរឈ្មោះក្នុងការបោះឆ្នោតយកមុខតំណែងក្រុមប្រឹក្សាក្រុងដើម្បីកសាងបន្ថែមលើកំណត់ត្រានៃភាពជាអ្នកដឹកនាំដ៏វិជ្ជមាននេះ ដោយធ្វើឱ្យក្រុមប្រឹក្សាផ្តោតឡើងវិញ មកដោះស្រាយអាទិភាពរួមគ្នា និងតម្រូវការជាបន្ទាន់ មិនមែនលើរបៀបការ៖ផ្ទាល់ខ្លួនទេ។

ក្នុងនាមជាមេត្តិបុគ្គលិកនៅសម្ព័ន្ធ **WA Progress Alliance** នាងបានជួយអនុវត្ត និងការពារការវិនិយោគជាប្រវត្តិសាស្ត្រក្នុងការថែទាំកុមារ ការអប់រំដល់កុមារតូចៗ

និងការកសាងសាលារៀនតាមរយៈភាពជាអ្នកដឹកនាំរបស់នាងក្នុងការប្រមូលយកពន្ធមូលធនទាំងអស់ ដោយធ្វើឱ្យប្រាកដថា អ្នកមានទ្រព្យសម្បត្តិបង់ចំណែករបស់ពួកគេឱ្យបានស្មើភាពគ្នា និងដោះស្រាយបញ្ហាតម្លៃឱ្យ

មានភាពសមស្រប និងតម្រូវការវិភាគនានា។

ក្នុងនាមជាទីប្រឹក្សាគោលនយោបាយជាន់ខ្ពស់នៅទីក្រុង **Seattle** លោកស្រី **Dionne** បានគ្រប់គ្រងការចូលរួមរបស់អ្នកពាក់ព័ន្ធ ដើម្បីកែលម្អសុវត្ថិភាពសាធារណៈ បង្កើតឱកាសសម្រាប់យុវជន

និងបំពេញតម្រូវការសម្រាប់គោលដៅអាសន្នគ្មានផ្ទះនៅទីក្រុង **Seattle Foundation** នាងបានវិនិយោគនៅក្នុងអង្គការ ដែលបង្កើតយុទ្ធសាស្ត្រលំនៅឋានថ្មី និងលើកកម្ពស់ភាពរឹងមាំនាងសេដ្ឋកិច្ច។

ជាមួយនឹងការគាំទ្ររបស់លោកអ្នក លោកស្រី **Dionne** នឹងរួមគ្នាជួយដឹកនាំទីក្រុង **Seattle** ដើម្បីដោះស្រាយបញ្ហាប្រឈមផ្ទះកំណត់ និងជំនុំឱ្យមានវឌ្ឍនភាពក្នុងតំបន់ ដើម្បីជួយអ្នកគ្រប់គ្នាឱ្យមានសុវត្ថិភាព

ទទួលបានការស្នាក់នៅ និងការគាំទ្រនៅក្នុងទីក្រុងរបស់យើង។ លោកស្រី **Dionne** គឺជាបេក្ខភាពតែមួយគត់នៅក្នុងការឈរឈ្មោះបោះឆ្នោតនេះ ដែលត្រូវបានគាំទ្រដោយក្រុមប្រឹក្សាការងារ **MLK**។

បេក្ខនារីនេះកំពុងទទួលបានការគាំទ្រពីប័ណ្ណប្រជាជនប្រចាំខ្លួន។



ឈ្មោះបញ្ជី: Sara Nelson

ឈ្មោះបញ្ជី: Sara Nelson សម្រាប់ក្រុមប្រឹក្សាក្រុង

គេហទំព័រ: SaraForCityCouncil.com

មុខតំណែង: ក្រុមប្រឹក្សាក្រុងស៊ីធីល តំណែងទី ៩ ទូទៅ

លេខទូរស័ព្ទ: 206-821-6140

ខ្ញុំគឺ Sara Nelson ជាសមាជិកក្រុមប្រឹក្សាក្រុងរបស់អ្នក។

កាលពីបួនឆ្នាំមុន ទីក្រុង Seattle បានជាប់គាំង - ប្រឈមមុខនឹងឧក្រិដ្ឋកម្មកើនឡើង ការបោះឆ្នោតនៅក្នុងខណ្ឌរបស់យើង និងក្រុមប្រឹក្សាដែលហាក់ដូចជាចាប់អារម្មណ៍ក្នុងការធ្វើសេចក្តីច្នៃងការណ៍ជាងធ្វើឱ្យមានការរីកចម្រើន។ ខ្ញុំបានឈរឈ្មោះដើម្បីផ្លាស់ប្តូរវា។

ថ្ងៃនេះ ទីបំផុតយើងកំពុងផ្លាស់ប្តូរទិសដៅ។ ទីក្រុង Seattle កំពុងមន្ត្រីប៉ូលីសច្រើនជាងចំនួនដែលយើងបាត់បង់ ជាលើកដំបូងចាប់តាំងពីឆ្នាំ 2019។ យើងកំពុងប្រឈមមុខនឹងស្រោយការរីករាលដាលនៃគ្រឿងញៀន fentanyl ដោយពង្រីកភាពជាដៃគូរបស់យើងជាមួយសេវាកម្ម Evergreen Treatment Services ដែលនាំមកជូននូវថ្នាំចលិត និងការពិនិត្យយោងផ្តល់ដល់មនុស្សដែលមានបញ្ហា ប្រើប្រាស់គ្រឿងញៀននេះ។ ហើយនៅពេលដែលអាជីវកម្មក្នុងតំបន់ប្រឈមមុខនឹងការទម្លាយចូលលូចអីវ៉ាន់ យើងបានបង្កើតមូលនិធិជួសជុល Storefront Repair Fund ដើម្បីជួយពួកគេឱ្យដំណើរការឡើងវិញពីការចំណាយរបស់ពួកគេ។

មនុស្សគ្រប់រូបសមនឹងទទួលបានសិទ្ធិដូចគ្នាសម្រាប់ការសង្គ្រោះដូចដែលខ្ញុំបានទទួល។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំបានផ្តោតលើការផ្តល់ការព្យាបាលដោយឥតគិតថ្លៃតាមតម្រូវការ ខណៈពេលដែលធ្វើឱ្យការឆ្លើយតបគ្រោះអាសន្ននៅទូទាំងទីក្រុងរបស់យើងកាន់តែប្រសើរឡើង។

ខ្ញុំជឿជាក់លើការផ្តល់ជូនលទ្ធផល មិនមែនការដៃគូកញ្ចែកមិនចេះចប់នោះទេ។ មិនថា នោះគឺជាការជួយអាជីវកម្មខ្លាតតូចឱ្យរីកចម្រើន ឬការគាំទ្រស្ថាប័នតាមសហគមន៍ដែលធ្វើឱ្យទីក្រុងរបស់យើងមានភាពរស់រវើកនោះទេ។ បញ្ហាប្រឈមដែលយើងមានគឺស្មុគស្មាញ ប៉ុន្តែរួមគ្នា យើងអាចធ្វើឱ្យមានការរីកចម្រើនពិតប្រាកដ។ ខ្ញុំពិតជាមានកិត្តិយសក្នុងការទទួលបានការគាំទ្ររបស់អ្នកដើម្បីបន្តការងារនេះ។

បេក្ខជនរូបនេះមិនបានចូលរួមក្នុងកម្មវិធីបណ្តាប្រជាធិបតេយ្យទេ។